
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2013. január 14. 

napján megtartott rendkívüli  nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Bodzás István, Jancsik Zoltán, Kovács 

Sándor, Mikulán László, Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 

 

Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné 

pü. csop. vez.,  

 

Meghívottak közöl jelen van: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Forgács Sándorné 

pénzügyi csoportvezető 

 

Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 

valamennyi résztvevőjét.   

 

Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 7 fő, az ülés határozatképes, 

azt megnyitom. 

 

Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Mikulán László és Jancsik 

Zoltán  képviselőket válasszuk meg. 
 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

1/2013. (I. 14.) Kt.h.  

 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-Testülete a 2013. január 14-én  

megtartott rendkívüli nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek  Mikulán László és 

Jancsik Zoltán képviselőt megválasztotta. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

  

A napirend a következő: 

 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal vagyonkezelési szerződés kötése 

 

Aki a napirenddel egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 

 

Köszönöm, megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás mellett, az alábbi határozatot hozza:  

 

2/2013. (I. 14.) Kt.h. 

 

Tárgy: Napirend elfogadása 
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H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2013. január 15-i ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal vagyonkezelési szerződés kötése 

 

Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az egyeztetés folyamán pontosították, hogy az 

adóazonosító száma 2-re változik, tehát adóalany. Azt kérték, hogy mivel a Szent István 

u. 48. szám alatti szolgálati lakás nem kerül a KIK-nek átadásra, vagyonkezelésbe és 

használatra sem, így a 2-ik oldalon az 1 pontnál írjuk be százalékos arányban is. A 612 

m2 alapterületű ingatlanból az 529 m2 86,44 %, az 5-ik oldalon pedig a lakás 

alapterülete nem 127 m2, hanem 83 m2, és ez 13,56 %, ami az önkormányzat 

kizárólagos használatában marad. Továbbá kérik, hogy az almérő számlázása ne 

kéthavonta, hanem havonta történjen. Az aláíró a KIK-nél Oláh Gáborné gazdasági 

elnökhelyettes és Farkas Éva tankerületi igazgató, az önkormányzatnál pedig Kovács 

Sándor polgármester és Forgács Sándorné pénzügyi csoportvezető.  

 

Kovács Sándor polgármester: A leltár elkészült, átadásra került, az iskola használja az 

eszközöket.  

 

Bodzás István képviselő: A szolgálati lakás az önkormányzat tulajdonában és 

birtokában marad. Ezzel kapcsolatban kérdezem, hogy miért. Mit tudunk vele kezdeni? 

 

Kovács Sándor polgármester: Ha idejön egy pedagógus, vagy köztisztviselő és 

valakinek kell egy lakás, lakást tudjunk szolgáltatni. Kell egy tartaléknak lenni.  

 

Bodzás István képviselő: Ha jól tudom, akkor a lakásban volt elhelyezve az 

ifjúságvédelmi és fejlesztő pedagógia szoba. Azok akkor költöznek? 

 

Kovács Sándor polgármester: Fejlesztő szoba van az óvodában, ahova az iskolások is 

elmehetnek.  

 

Bodzás István képviselő: Az egyeztetésen volt szó az iskolai könyvtárról, amelynek 

szeptember 1-től működnie kell.  

 

Kovács Sándor polgármester: A könyvtárat minden palotai használhatja, van a 

testületnek egy nyilatkozata, mely szerint az iskolai könyvtári órák megtartásához 

térítésmentesen biztosítja a helyiséget. 

 

Bodzás István képviselő: A táblázatban szerepel, hogy a támogatásból történő 

beszerzés esetén, úgy tudom, hogy ez még nincs kifutva, még fizetni kell a fűtés és 

világításkorszerűsítést. Ezt a KIK fizeti vagy nekünk kell? 

 

Kovács Sándor polgármester: Egyenlőre az önkormányzat fizeti, és úgy néz ki, hogy 

ezt is megváltja a Magyar Állam az önkormányzatoktól.  

 

Bodzás István képviselő: Az iskolai rendezvények, ünnepségek megrendezhetőek-e 

kultúrházban? 
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Kovács Sándor polgármester: Igen, attól a gyerekek csanádpalotaiak maradtak.  

 

Mikulán László képviselő: Ebben a szerződés tervezetben vannak általános 

meghatározások, azon kívül még jó néhány helyesírási hiba is. Ilyen pl. a 12-es pont. Mi 

a lényeges változás?  

Ismerteti a 29-es pontot. Tehát abban az esetben, ha a születések száma ezt fogja 

mutatni, meg most már nem lesznek párhuzamos osztályok, 10 vagy 15 év múlva még 

kevesebb gyerekkel számolhatunk évente, és marad a centralizációs politika, akkor kell 

majd nekünk tükörbe nézni. Átadtuk a működtetését a Magyar Államnak, de volt még 

egy alternatívánk, amiről nem tárgyaltunk. Nagy valószínűséggel jósolható meg, hogy 

az egyházak, amelyek működtetésre kaptak meg intézményeket, ott nagy 

valószínűséggel úgy hozhatja a jövő, hogy azokat az intézményeket nem zárják be. A 

29-es pont számomra azért érdekes, mert egyre többet beszélnek arról, hogy 

ésszerűsíteni és racionalizálni kell. Mi elszalasztottuk azt a történelmi lehetőséget, hogy 

válasszunk két út közül. A 25-ös pontnál kimaradt az ellenőrzi szó.  

 

Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A KIK-ben készült a szerződés tervezet, a hibákat én is 

észrevettem, de a testületi anyag kiadásának napján 2 óra körül értünk a KIK-kel történő 

egyeztetésről haza, majd még aznap kiment az anyag. A helyesírási hibákat 

természetesen aláírás előtt javítom.  

 

Mikulán László képviselő: A biztosítással hogy állunk? 

 

Kovács Sándor polgármester: Az iskolákra vonatkozóan nincs biztosítási szerződés 

kötve. De azt mondták, hogy ők kötnek biztosítási szerződést.  

 

Aki a jegyző által részletesen ismertetett módosításokkal elfogadja a vagyonkezelési 

szerződést, kézfelnyújtással szavazzon.  

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1  

tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  

 

3/2013. (I. 14.) Kt.h.  

 

Tárgy: Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal vagyonkezelési szerződés kötése. 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 

Csanádpalota Városi Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központ között megkötésre kerülő vagyonkezelési szerződést, azt a 

jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal jóváhagyja. 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete feltétlen és 

visszavonhatatlan hozzájárulást adja ahhoz, hogy a vagyonkezelési szerződésben 

megjelölt ingatlanokra vonatkozóan a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 

javára a vagyonkezelési jog az ingatlan-nyilvántartásban bejegyzésre kerüljön. 

 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vagyonkezelési szerződés 

aláírására és az ehhez kapcsolódó jognyilatkozatok megtételére. 
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Határozatról értesítést kapnak: 

1.) Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 1055 Budapest, Szalay u. 

10-14. 

2.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
 

Mikulán László képviselő: Azért tartózkodtam, mert a nagy történelmi mulasztás volt 

részünkről, hogy nem vettük fel a kapcsolatot az egyházakkal. Főleg a katolikus 

egyházról beszéltem. Félve nézek a jövő elé, hogy a vidéki iskoláknak valahány %-a 

meg fog szűnni.  

 

Kovács Sándor polgármester: Meg volt bízva az iskola igazgatója, hogy akkor erről 

beszéljenek az iskolában. Tájékoztatása szerint az iskola részéről nem volt ilyen 

szándék, egyébként a szülők sem nagyon kezdeményezték.  

 

Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendet megtárgyalta, a testületi ülést 

bezárom.  

 

K.m.f.t.  

 

 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 

  polgármester         jegyző 

 

 

Mikulán László       Jancsik Zoltán 

      jkv. hit.                jkv. hit.  
 

 

 

 

 
 


